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 رییس دانشگاه یزد :
شهرداری یزد برای جاده گازی 

طرحی اصولی ارائه کند
یزد - سیماصادقی مقدم- رئیس دانشگاه یزد 
گفت: این دانشگاه در صورتی با ایجاد جاده گازی 
با شهرداری همکاری می کند که شهرداری طرحی 
اصولی ارائه دهدو ایرادهای وارد شده به آن رفع 
شده باشد. عباس کلانتری در نشستی خبری با 
اشاره به مسیر مورد اختلاف بین دانشگاه یزد و 
شهرداری با عنوان جاده گازی گفت: این مسیر 
محل مسیر عبور لوله های نفتی بوده که دارای 
حریم قانونی است و ۲۳ متر حریم آن باید رعایت 
شود.  رئیس دانشگاه یزد افزود: دغدغه اصلی 
دانشگاه  این است که این جاده درست از حیاط 
خوابگاه خواهران و وسط دانشگاه رد می شود  و 
دانشگاه را به دو  نیم تقسیم می کند و با اینکه 
شهرداری بر اصولی بودن طرح خود اصرار می 
ورزد اما این طرح ایراد دارد و دانشگاه یزد معتقد 
است باید این بلوار به صورت اصولی ایجاد شود.

وی ادامه داد: دانشگاه یزد در صورتی در زمینه 
این جاده همکاری می کند که شهرداری  ایجاد 
طرحی اصولی ارائه کند که ایرادهای وارد شده 
به آن رفع شده باشد به گونه ای که به هیچ عنوان 
با تأسیسات دانشگاه تعارض نداشته باشد و این 
قانون  و طبق  ببیند  آسیب حداقلی  تأسیسات 
سندهای اراضی دانشگاه یزد نیز به این دانشگاه 
تحویل داده شود و تغییر کاربری اراضی دانشگاه 
نیز تعیین تکلیف شود. کلانتری با بیان اینکه 
در چشم انداز ۲۰ ساله دانشگاه یزد باید خود 
را برای خدمت رسانی به حدود ۵۰ هزار دانشجو 
آماده کند، تأکید کرد: نباید دانشجو به واسطه 
یا دانشگاه  اجرای طرح شهرداری آسیب ببیند 
تعطیل یا ناقص شود، دانشگاه این موضوع که 
این مسیر در کنار خطوط انتقال نفت است و 
امکان حفاری وجود ندارد قبول کرده است اما 
باید حق و حقوق دانشگاه حفظ شود چرا که ما 
به آیندگان نیز باید پاسخگو باشیم. وی در بخش 
دیگری از سخنان خود با بیان اینکه دانشگاه یزد 
نزدیک به ۱۵ هزار دانشجو دارد، افزود: تاکنون از 
این دانشگاه ۵۵ هزار نفر فارغ التحصیل شده اند 
و هم اکنون ۴۵۷ عضو هیات علمی فعال دارد که 
مراحل جذب بیش از ۲۰ نفر دیگر نیز در حال 
انجام است. کلانتری تقویت و توسعه خدمات 
رفاهی، آموزشی، آزمایشگاهی و خوابگاهی را از 
جمله رویکردهای جدی دانشگاه یزد عنوان کرد 
در  بین الملل  دانشجوی   ۱۵۰ امسال  افزود:  و 
دانشگاه یزد مشغول به تحصیل شدند و ۱۰۰ نفر 
دیگر نیز در حال طی کردن مراحل اداری و جذب 
هستند که نسبت به سال گذشته افزایش ۲.۵ 
برابری داشته است. رئیس دانشگاه یزد خریداری 
جمله  از  را  راهبردی  و  آزمایشگاهی  تجهیزات 
دیگر اقدامات عنوان کرد و ادامه داد: آزمایشگاه 
دانشگاه  این  در  نفتی  فرآورده های  مرکزی 
راه اندازی شده است. وی با اشاره به اقداماتی که 
دانشگاه در بحث جوانی جمعیت به خصوص 
ساخت خوابگاه متاهلی انجام داده است، ادامه 
داد: قطعا اگر بحث اشتغال و مسکن متاهلین 
دانشجویی حل شود دانشگاه می تواند ادعا کند 
که در بحث جوانی جمعیت کاری انجام داده 
است. رئیس دانشگاه یزدگفت  : اولین پردیس 
یزد  دانشگاه  در  را  راهبردی  نوین  فناوری های 
رشته های  در  آینده  از سال  و   کردیم  راه اندازی 
براساس  و  می کنیم  جذب  دانشجو  خاص 
انجام  دستگاه ها  و  صنایع  از  که  نیازسنجی 
می شود تفاهمنامه امضا و در رشته های مورد نیاز 
آنها متخصص پرورش می دهیم. کلانتری عنوان 
کرد: آموزش عالی یزد قطب توسعه استان در 
برنامه پنجم، ششم، هفتم و همچنین در سند 
یزد نوین است و اشتغال فارغ التحصیلان نیاز 
دانش  شرکت های  و  عالی  آموزش  توسعه  به 
بنیان دارد که استان یزد جزو استان های پیشرو 
در حوزه ایجاد شرکت های دانش بنیان است و 
علاوه بر آن استان یزد مانند برخی استان ها، باید 

شهرک تحقیقات داشته باشد.

اهدای عضو دریزدجان سه بیمار را 
نجات داد

درمان  معاون   - مقدم  سیماصادقی  یزد- 
دانشگاه علوم پزشکی شهید صدوقی یزد گفت: 
اهدای اعضای بدن یک بانوی ۵۳ ساله که به 
علت خونریزی مغزی دچار مرگ مغزی شده 

بود جان سه بیمار را در این استان نجات داد.
با  افزود:  دوشنبه  روز  رضوی"   "سیدکاظم 
رضایت خانواده مرحومه فاطمه صغری طالبی، 

اعضای آن به بیماران نیازمند اهدا شد.
ایثارگر  این  های  کلیه  و  کبد  داد:  ادامه  وی 
در بیمارستان ابوعلی سینای شیراز به بیماران 

نیازمند پیوند شد.

اقدامات قابل توجه گلستان در 
تامین زمین برای اجرای طرح 

نهضت ملی مسکن
نماینده وزارت راه و شهرسازی در سفر یک 
عملکرد  پایش  ضمن  گلستان  استان  به  روزه 
این استان در حوزه مسکن اقدامات گلستان را 
در تامین زمین قابل توجه و اثربخش دانست.
راه  رسانی  اطلاع  و  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
راه  وزارت  پایش  تیم  گلستان،  شهرسازی  و 
مسعودی،  مهندس  حضور  با  شهرسازی،  و 
مهندس جعفری و هیأت همراه، در سفری یک 
روزه به استان گلستان عملکرد استان در حوزه 
ساخت مسکن در بخش های مسکن حمایتی، 
خودمالک، بافت فرسوده و مسکن روستایی را 
در جلسه ای بررسی کردند.مهندس مسعودی 
در حاشیه این جلسه گفت: در استان گلستان 
با توجه به کمبود زمین روش های متنوعی برای 
قابل  اقدام  این  که  گرفته  زمین صورت  تامین 
ها  روش  این  از  یکی  افزود:  است.وی  توجه 
تشکیل روستا شهرها می باشد که با توجه به 
کسب مجوزهای لازم در استان برای این حوزه، 
روند انجام کار تسریع می شود.نماینده وزارت 
راه و شهرسازی ادامه داد: این موضوع در تولید 
خواهد  بزرگی  نقش  شهری  حوزه  در  مسکن 
این جلسه صبح یکشنبه  داشت.گفتنی است 
هفت آبان ماه و با حضور مهندس ملک مدیرکل 
راه و شهرسازی و مهندس حسینی مدیرکل بنیاد 
انقلاب اسلامی گلستان برگزار شد.در  مسکن 
ادامه تیم پایش وزارت راه و شهرسازی از روند 
ساخت پروژه های نهضت ملی مسکن در گرگان 
مسعودی،  کردند.مهندس  بازدید  قلا  آق  و 
مهندس جعفری و هیأت همراه از پروژه های ۱۸۰ 
و ۲۲۰ واحدی زیتون، ۱۰۲۵ واحدی و زمین قابل 
اجرای پروژه ۸۸۸ واحدی آسایش، ۴۸۸ واحدی 
آرامش و اراضی واگذار شده به متقاضیان جوانی 
جمعیت در گرگان بازدید بعمل آوردند.همچنین 
نمایندگان وزارت راه و شهرسازی با حضور در 
شهرستان آق قلا از پروژه ۲۹۲ واحدی خوروش 
در این شهر بازدید کردند. این پروژه به صورت 
گروه ساخت و در زمینی به مساحت یک هزار 
تیم  ادامه  است.در  احداث  مربع در حال  متر 
پایش عملکرد وزارت راه و شهرسازی در این سفر 
یک روزه  از اراضی شهرک مسکونی یلمه خندان 
بازدید کردند.گفتنی است طرح  این شهرک در 
زمینی به متراژ ۷۰۰ هکتار با پیش بینی ۱۸ هزار 
قطعه در دست اقدام بوده و پس از سیر مراحل 

قانونی به بافت الحاق می شود.

اوضاع نابسامان دکه های 
مطبوعاتی کرج

کل  اداره  رسانه ای  و  فرهنگی  امور  معاون 
فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز گفت: متاسفانه 
شرایط  مطبوعاتی  دکه های  در  نشریات  توزیع 
مناسبی ندارد و اغلب فعالان این صنف دغدغه 
و  تنقلات  فروش  بر  و  ندارند  نشریات  فروش 

سایر محصولات تمرکز کرده اند.
علی نوروزی ، با اشاره به وضعیت نامناسب 
دکه های مطبوعاتی استان اظهار کرد: چند سالی 
است به دلیل عدم تعامل و همکاری مناسب 
ارشاد  مطبوعاتی،  دکه های  فعالیت  متولیان 

دخالتی در صدور مجوز برای این دکه ها ندارد.
در  نشریات  توزیع  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
دکه های مطبوعاتی شرایط مناسبی ندارد و اغلب 
فعالان این صنف دغدغه فروش نشریات ندارند 
تمرکز  محصولات  سایر  و  تنقلات  فروش  بر 
کرده اند. وی توضیح داد: در بازدید میدانی  که 
اخیرا از دکه های مطبوعاتی سطح کرج داشتیم 
ها  دکه  این  از  بسیاری  مجوز  شد  مشخص 
مشاهدات  کرد:  ابراز  وی  نیست.  مطبوعاتی 
دکه   ۴۰۰ حدود  از  می دهد  نشان  میدانی 
مطبوعاتی سطح شهر کرج بین ۱۰ تا ۱۵ درصد 
از آنها نشریات و روزنامه های محلی و سراسری 
با  کرد:  اضافه  مسئول  این  می کنند.  توزیع 
صحبت با صاحبان این دکه ها عمدتا این موضوع 
مطرح می شد که در مجوز صادر شده برای آنها 
عنوان دکه مطبوعاتی ذکر نشده و صاحبان آنها 
تعهدی در این خصوص ندارند. نوروزی تصریح 
کرد: صاحبان این دکه ها از کمبود فضا برای 
توزیع نشریات گلایه دارند و می گویند وقتی 
روزنامه ها را در بیرون از فضای دکه قرار می 
دهند شهرداری با عنوان سد معبر از آنها ایراد 
می گیرد و  همین کسب و کار آنها را با مشکل 

مواجه می کند.
کل  اداره  ای  رسانه  و  فرهنگی  امور  معاون 
فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز گفت: البرز حدود 
۱۴۰ نمایندگی روزنامه و نشریه رسمی و شش 
روزنامه محلی دارد که قاعدتا باید برای توزیع آنها 

در سطح شهر فضای کافی در نظر گرفت.

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل صندوق 
عشایر،  و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه 
همایش  در  سخنانی  طی  صندوق  مدیرعامل 
به  البرز  استان  دهیاران  و  بخشداران  فرمانداران، 
و  پرداخت  کشور  اجتماعی  بیمه  نظام  اهمیت 
گفت: برای رسیدن به عدالت اجتماعی و توسعه 
داده  را گسترش  ای  بیمه  بایستی چتر  اقتصادی، 
و فرهنگ بیمه ای را رواج دهیم. بیت اله برقراری 
نظام بیمه اجتماعی را در کنار هزینه هایی که دارد، 
بیمه  نظام  داشت:   اظهار  و  کرده  عنوان  درآمدزا 
اجتماعی می تواند به توسعه همه جانبه ملی کمک 
کند و بایستی در اولویت برنامه های توسعه سیاسی، 
اجتماعی و فرهنگی قرار گیرد و این قابلیت را دارد که 
از طریق ایجاد درآمد،هزینه کمتری داشته باشد و 
باعث توسعه رفاه اجتماعی وپاسخگویی به نیازهای 
مادی و معنوی انسانها را در کنار یکدیگر در نظر 
بگیرد. مدیرعامل صندوق ایجاد زمینه های استقلال 
اقتصادی و پرهیز از اعطای کمک های مستقیم را 
اجتماعی جامعه  توسعه  نهایتاً  و  در رشد معنوی 
مؤثر دانست و بیان داشت: یکی از نیازهای اساسی 
نظام بیمه اجتماعی کشور برخورداری از یک نظام 
بیمه اجتماعی فراگیر است که همه بخش های رفاه 
اجتماعی را در بر گیرد و دستگاه های قانون گذار و 

مجری بایستی به ایفای نقش بپردازند.
اختیار  در  منابع  و  بیمه ای  نظام های  برقراری 
در  حضور  و  مالی  قدرت  یک  ایجاد  در  را  آنها 
و  کرده  ارزیابی  پرسود،توانمند  سرمایه گذاری های 
گفت: رویکرد و قالب در نظام های پیشرفته بیمه 
اجتماعی،استقرار نظام های چند لایه  است که همه 
گروه های جمعیتی را پوشش می دهد؛در واقع با لایه 
بندی نظام بیمه ای امکان ارائه حمایت های اجتماعی 
در لایه اول،اجرای بیمه های اجتماعی در لایه دوم و 
در نهایت حضور بیمه های خصوصی و تجاری مبتنی 
بر پس اندازهای فردی، در لایه سوم وجود دارد. به 
این ترتیب الگوهای پیشرفته نظام بیمه ای، عدالت 
اجتماعی و برخورداری از رفاه،متناسب با ظرفیت ها 
انتخاب  و قدرت  فراهم شده است  افراد  قابلیت  و 
افراد را در جامعه افزایش می دهد و این یعنی هر 
کدام از لایه های نظام بیمه ای با سطح حمایتی 
مشخص و منطبق با سطح توانایی و جایگاه افراد 
جامعه فراهم می شود. برقراری در ادامه به نقش 
بیمه ها در جوامع تأکید کرده و افزود: از آنجایی که 
بیمه زمینه رشد و توسعه را فراهم می کند به لحاظ 

ماهیت، مانع از ایجاد فاصله طبقاتی می شود و در 
نتیجه موجب کاهش آسیب های اجتماعی در سطح 
جامعه می گردد. مدیرعامل صندوق نقش محوری 
آموزش در توسعه فرهنگ بیمه ای کشور را اجتناب 
ناپذیر عنوان کرده و گفت: با توجه به زمان طولانی 
لازم برای شکل گیری تحولات فرهنگی، استفاده از 
توسعه  و  سازی  فرهنگ  برای  راهبردی  روش های 
بیمه، با شناخت نقاط قوت و ضعف فرهنگ ملی و 

برنامه ریزی لازم،الزامی است.
وی به رابطه مستقیم و تعیین کننده بین گسترش 
بیمه و درجه توسعه اقتصادی کشورها اشاره کرده و 
اظهار کرد: توسعه اقتصادی پایدار، به شرایط با ثبات 
اساس  بر همین  است.  وابسته  اطمینان بخش  و 
بیمه به عنوان یکی از ارکان مهم برای از بین بردن 
یا کاهش خطر در فعالیت های اقتصادی و امنیت 

سرمایه گذاری  و در نهایت افزایش تولید در کشور 
نقش بسزایی دارد.

برقراری گسترش فرهنگ بیمه را موجب  جهش 
امر  در  تسریع  و  تسهیل  و  خاطر  بازار،آرامش 
سرمایه گذاری دانست و گفت: بیمه هزینه نیست 
بلکه نوعی سرمایه گذاری است و مردم بایستی از 
و  مادی  رفاه  از جنبه  بیمه  آگاه شوند.  آن  مزایای 
آسایش فکری حائز اهمیت است و گسترش چتر 
بیمه موجب ارتقاء درجه خود اتکایی افراد، کاهش 
هزینه های دولتی، مصرف هزینه ها در امور زیربنایی 

و رشد و توسعه اقتصادی کشور می گردد.
بیت اله برقراری در پایان،ضمن اشاره به مزایا و 
خدمات صندوق، جامعه هدف صندوق را مولد و 
حافظان امنیت غذایی،فرهنگی، اجتماعی، سیاسی و 
امنیت مرزها معرفی کرده و گفت: به فرموده حضرت 

عشایر  و  خمینی)ره(،کشاورزان،روستائیان  امام 
ذخایر انقلاب هستند و  پای آرمان ها و ارزش های 

نظام مقدس جمهوری اسلامی ایستاده اند.
ارزشمند  اقدامات  برخی  به  صندوق  مدیرعامل 
صندوق اشاره کرده و گفت: انجام محاسبات بیمه ای 
و تضمین ضریب پشتیبانی تا ۲۰ سال آینده، افزایش 
از  بیش  جذب  اجتماعی،  بیمه  پوشش  ضریب 
۶۱۳ نفر هزار بیمه شده جدید، تمدید بیمه پردازی 
بیمه شدگان جدید ۸۲ درصد، افزایش سهم پوشش 
درصدی   ۴۳ افزایش  درصد،   ۴۱ به  بانوان  بیمه 
طرح  اجرای  مستمری بگیران،  دریافتی  میانگین 
پرداخت ۲۲ هزار فقره تسهیلات به مستمری بگیران، 
اجرای طرح بیمه تکمیلی درمان مستمری بگیران، 
بخشی از عملکرد صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 

روستائیان و عشایر در دو سال گذشته است.

مدیرعامل صندوق در »همایش استانی شهر، روستا و عشایر« استان البرز عنوان کرد :

نظام بیمه اجتماعی؛ عامل توسعه و رفاه کشور
بیت اله برقراری در »همایش استانی شهر، روستا و عشایر« استان البرز که با حضور مجتبی عبداللهی استاندار البرز، فرمانداران، شهرداران، 

بخشداران و اعضای شورای شهر استان البرز برگزار شد، شرکت کرد

یکی از 
نیازهای 

اساسی نظام 
بیمه اجتماعی 

کشور 
برخورداری 
از یک نظام 

بیمه اجتماعی 
فراگیر است 

که همه 
بخش های رفاه 
اجتماعی را در 

بر گیرد

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

زاهدان محمد شکوهی فر: معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیست با بیان اینکه مرطوب سازی دریاچه هامون 
در دستورکار دولت سیزدهم قرار دارد، گفت: مردم سیستان و 
بلوچستان نگران تامین آب آشامیدنی نباشند چرا که دولت به هیچ 

وجه اجازه نمی دهد مردم با سختی مواجه شوند.
علی سلاجقه روز سه شنبه در بازدید از تالاب بین المللی هامون 
اظهار داشت: با توجه به وضعیتی که مردم سیستان و بلوچستان 
به ویژه شهرستان های زابل، هامون، هیرمند، زهک و نیمروز دارند 
رئیس جمهور بر بازدید و بررسی از نزدیک مسائل و مشکلات تاکید 
دارند تا میدانی این جلسات تشکیل و تدابیر در لحظه اندیشیده و 

اعتبارات نیز تامین شود.
و  به سیستان  را شکرگزار هستم که در روزی  افزود: خدا  وی 
بلوچستان منطقه سیستان سفر کرده که جزو روزهای حاد منطقه 
بود تا از نزدیک با سختی های مردم روبرو شویم، در این سفر که با 

همراهی هیات همراه که متشکل از معاونین وزرا و دستگاه  که در 
بحث گرد و غبار کشور مسوولیت های اساسی و اصلی دارند شرایط 
از نزدیک بررسی و نتایج کارهایی که تاکنون در این منطقه انجام 

و یا انجام نشده و یا کوتاهی شده را حتما راستی آزمایی کرده اند.
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
ادامه داد: حضور در بین مردم منطقه سیستان آن هم در جمع 
مردم روستاهایی که دغدغه های خودشان را با شور و شوق بیان 
می کنند توقعی جز تبعیت از ولایت و حفظ نظام ندارند و این مهم 
از دغدغه های اصلی آنها به شمار می رود این وضعیت مسوولیت 
ما را سنگین تر می کند چرا که این مردم با این رشادت و صداقت 
پای نظام و کشور ایستاده اند انتظارشان از مسوولان این است که 
هرچه سریعتر کارهایی که باید اینجا انجام شود چه رایزنی هایی با 
کشورهای همسایه و موضوعات بین المللی را انجام دهیم چرا که 
این مردم خواسته چندانی ندارند و ما به عنوان یک مسئول خجالت 
می کشیم چرا که تنها خواسته آنان ورود آب و مرطوب سازی تالاب 

هامون است.
وی اظهار کرد: مرطوب سازی دریاچه هامون یکی از موضوعات 
هیات های  نشست های  در  حتما  که  است  کار  دستور  در  مهم 
استاندار  هماهنگی  و  همکاری  با  می شوند  اعزام  که  کارشناسی 
سیستان و بلوچستان این موضوع انجام می شود حتی در صورتی که 
شرایط کم آبی باشد و دولت همسایه وضعیت آب مناسبی نداشته 
باشد حداقل برای مرطوب سازی دریاچه اقداماتی انجام شود که این 

خواسته جدی ما است و حتما پیگیری خواهیم کرد.

سلاجقه گفت: مجموعه چاه نیمه های سیستان وضعیت آب 
مناسبی ندارد ولی خوشبختانه دولت تمهیداتی خوبی اندیشیده و 
جایگزین هایی برای شرایط اضطراری وجود دارد و مردم سیستان و 
بلوچستان از این موضوع هیچ نگرانی نداشته باشند چرا که دولت به 

هیچ وجه اجازه نمی دهد مردم با سختی مواجه شوند.
وی ادامه داد: تامین آب آشامیدنی به نحو مطلوب انجام می شود 
هیچ مشکلی در این زمینه وجود ندارد حتی اگر شرایط خشکسالی 
به مراتب بدتر باشد موضوع انتقال آب به طور پایدار انجام شده و 

زیرساخت ها در حال انجام است.
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
افزود: در خصوص ریزگردها نیز امیدواریم رایزنی ها انجام شود این 
رایزنی ها طبق برنامه ریزی در یک تقویم زمانبندی شده و به صورت 

مداوم انجام خواهد شد تا به نتایج مطلوب برسیم.
به گفته وی؛ نشست های کارشناسی بین دو کشور برای موضوع 
مرداد  در ۲۹  نشست  آخرین  و  شود  می  برگزار  هیرمند  حقابه 
انجام شده و در قالب یک تقویم زمانی انجام خواهد شد؛ استاندار 
سیستان بلوچستان هم شرایط را فراهم می کنند و در هیات های 
کارشناسی که اعزام می شوند نیز حضور جوامع محلی خیلی کارساز 

است.
سلاجقه ادامه داد: شاید برخی ها نسبت به این موضوع انتقاد 
داشته باشند اما طرف مقابل با رویکرد مناسب پیش می رود سعی 
می کنیم با توجه به آبی که در پشت سدهای کشور همسایه وجود 

دارد برای مرطوب سازی دریاچه هامون اقدام کنیم.

مرطوب سازی دریاچه هامون در دستور کار دولت سیزدهم قرار دارد

در کمیسیون هماهنگی بانک های استان اصفهان
استاندار اصفهان به بانک های خصوصی هشدار داد

استاندار اصفهان گفت:بانک های خصوصی که نسبت مصارف به منابعشان بسیار نگران کننده است سقفی تاپایان سال برای آنها 
مشخص شودومورد رصد قرارگیرند تا درمدت زمان مقرر به سقف مشخص شده برسند. سید رضا مرتضوی در کمیسیون هماهنگی 
بانک های استان اصفهان در خصوص نسبت مصارف به منابع بانک های استان اصفهان اظهار داشت: بر اساس گزارش ارائه 
شده در این نشست، باتوجه به نسبت مصارف به منابع بانک های استان می طلبد معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
و کمیسیون هماهنگی بانک ها برای عملکرد بانک هایی که نسبت مصارف به منابع شأن زیر ۵۰ درصد است؛ برنامه ریزی 
دقیقی داشته باشند. وی ادامه داد: معتقدیم اینگونه موارد در فضای همدلی و هماهنگی به نتایج قابل قبولی می رسد از این 
رو برنامه ریزی شود تا در مدت زمان کوتاه حداکثر ۲ ماهه بانک هایی که نسبت مصارف به منابع شأن زیر ۵۰ درصد است برای 
رسیدن به سطح ۵۰ درصد و در مرحله بعد به منظور رسیدن به سطح ۸۵ درصد که میزان کشوری است برنامه داشته باشند و 
به صورت نوبه ای نیز رصد شوند تا به وضعیت قابل قبولی دست یابند. استاندار اصفهان بیان کرد: در مورد بانک های خصوصی که 
نسبت مصارف به منابع شأن بسیار نگران کننده است نیز نخست سقفی تا پایان سال برای آنها مشخص شود و مورد رصد قرار بگیرند تا 
در مدت زمان مقرر که کمیسیون هماهنگی بانک ها به آنها اعلام می کند به سقف مشخص شده برسند. وی افزود: در غیر این صورت در سال آینده شعب این 
بانک ها در استان محدود خواهد شد زیرا این عملکرد برای ما قابل پذیرش نیست، لذا ضروری است برای این بانک ها به صورت مجزا برنامه ریزی شود. مرتضوی 
در خصوص تسهیلات سفر ریاست جمهوری، اظهار داشت: وام های مرتبط با سفر ریاست جمهوری به هیچ وجه مشمول میانگین حساب نمی شود. وی ادامه 
داد: درصد پیشرفت پرداخت تسهیلات مصوبات سفر ریاست جمهوری در قالبی به تمامی بانک ها اعلام و چشم انداز بانک ها نیز برای جذب این تسهیلات 
مشخص شود. استاندار اصفهان عنوان کرد: همچنین ضروری است برنامه ریزی برای جذب منابع مرتبط با وام های سفر ریاست جمهوری در بانک های استان 
انجام شود. استاندار اصفهان در خصوص طرح های تسهیلات خرد، گفت: در پرداخت این تسهیلات نیز در استان وحدت رویه ایجاد شود همچنین تاییدیه 
دستگاه اجرایی پشتیبان، برای پرداخت اینگونه تسهیلات کفایت می کند در این مورد در پرداخت این تسهیلات مساعدت شود. وی خاطرنشان کرد: در مدت 
زمان محدودی که فرصت اعطای تسهیلات تبصره ۱۶ فراهم شد بانک هایی که از قبل برنامه ریزی داشتند به خوبی عمل کردند و نسبت اجرای تبصره ۱۶ در آن 
بانک ها درصد قابل توجهی را به خود اختصاص داد اما بانک هایی که در این مورد برنامه مشخصی نداشتند از جذب کامل سهم استان مغفول ماندند، سهمی 
که متعلق به همه مردم استان و مخاطب هدف این تسهیلات است. استاندار اصفهان افزود: از این رو برای اینکه در جذب تسهیلات تبصره ۱۸ نیز بانک های 

استان عملکرد شایسته ای داشته باشند، متناسب با ابلاغ مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان برنامه ریزی لازم انجام شود. 

استاندار سیستان و بلوچستان : 
پیگیری حقابه هیرمند باید موضوع دائمی و جدی باشد

زاهدان محمد شکوهی فر: استاندار سیستان و بلوچستان با بیان اینکه پیگیری حقابه باید موضوع دائمی و جدی باشد، گفت: 
درخواست داریم همانطور که برای دریاچه ارومیه ستاد ملی تشکیل شد برای دریاچه هامون نیز ستاد ملی تشکیل شود.

محمد کرمی، استاندار سیستان و بلوچستان در نخستین نشست ستاد ملی سیاست گذاری و هماهنگی مدیریت کنترل 
ریزگردها در سالن اجتماعات فرمانداری شهر زابل، بیان کرد: امروز در این شرایط آب و هوایی بخشی از مشکلات مردم 
سیستان را از نزدیک دیده و لمس کردیم ما از ابتدای سال تاکنون شاهد افزایش توفان های گرد و غبار به دلیل تغییر شرایط 
اقلیمی بوده ایم. وی افزود: سیستان سال هاست دچار خشکسالی بوده پیرامون این معضل برنامه هایی در دستور کار بوده 
که بخشی از آنها اجرایی شده، بخشی در قالب مصوبه بوده یا در قالب مطالعات در حال انجام است و درخواست ما اینست 
که دانشگاه سیستان و بلوچستان با دارا بودن ۴۵۰ عضو هیئت علمی از ظرفیت مردم در راستای هم افزایی برای انجام مطالعات 
استفاده کند. استاندار سیستان و بلوچستان تصریح کرد: باید دقت کرد زمان مطالعات زیاد طولانی نباشد تا حداقل بخشی از 
مطالعات را اجرایی و برای تامین اعتبار آن ها اقدام کنیم. وی با بیان اینکه پیگیری حقابه باید موضوع دائمی و جدی باشد، ادامه داد: در 
حوزه آب اقدامات خوبی با همکاری وزارت نیرو و سازمان برنامه و بودجه انجام شده در حوزه تامین آب برای شمال سیستان و بلوچستان برنامه هایی در حال 
اجراست که حفر چاه های ژرف، انتقال آب دریا، انتقال آب تهلاب و جهاد آبرسانی از جمله آن هاست. کرمی گفت: در شرایط موجود انتظار اینست با توجه به 
شرایط اقلیمی و سرما و گرمای بی سابقه ای که سال گذشته تجربه کردیم و خسارت هایی که در این رابطه وارد شد در بخش آب، برق و مالیات تخفیف هایی قائل 
شویم تا از این طریق به مردم کمک کنیم، افزون بر آن در بخش گمرک نیز وقتی مصوبه ۴۰۰ دلار انجام شده نباید با نگاه کلان به آن نگریست بلکه باید قوانین 
را برای مرزنشینان انجام داد تا شهرستان ها تجاری باشند. وی اظهار کرد: در بخش کشاورزی باید توجه ویژه به سیستان و بلوچستان شود کشاورزی باید به 
موضوع های کشت های جایگزین و ایجاد گلخانه بپردازد یا در بخش دام به موضوع تامین تغذیه دام و در حوزه پرورش ماهی هم باید اقداماتی انجام شود که 
بخشی از آنها در دستور کار بوده و یا اجرایی شده است. استاندار سیستان و بلوچستان ادامه داد: باید در بحران ها، سختی ها و تهدیدها به دنبال فرصت باشیم، 
در این خصوص همه مشکلات قابل حل بوده که شرط تحقق آن تلاش و پیگیری است. کرمی افزود: درخواست ما اینست همانطور که برای دریاچه ارومیه ستاد 
ملی تشکیل شد برای دریاچه هامون نیز ستاد ملی تشکیل شود. وی بیان کرد: باید همه تلاش کنیم تا نسبت به مسئولیتی که بر عهده ما واگذار شده پاسخگو 
باشیم اگر همه در میدان باشیم مشکلات قابل حل است. استاندار سیستان و بلوچستان گفت: درخواست ما اینست این مشکلات در هیئت دولت مطرح و 

مصوبه   ای برای تخفیف آب، برق و مالیات برای کمک به مردم سیستان اندیشیده شود تا از این بحران به فضل الهی عبور کنیم.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان از برگزیده شدن روستای ساریه 
دشت آزادگان در نهمین دوره جشنواره روستاها و عشایر دوستدار کتاب، 
خبر داد. مجید منادی بیان کرد: از بین تعداد ۲۷۱ روستاهای شرکت 
کننده در جشنواره، خرسندیم که روستای استان خوزستان در مرتبه 
برگزیده جشنواره روستاها و عشایر قرار گرفت. و از این تعداد ۲۲۰ روستا 
به مرحله داوری راه یافت و ۴۰ روستا به مرحله نهایی و در نهایت ۱۵ 

روستا برگزیده شدند.
منادی با بیان اینکه جشنواره روستاها و عشایر دوستدار کتاب فرصت 
ترویج  زمینه  در  روستاها  های  ظرفیت     و کشف  شناسایی  برای  مغتنمی 
کتابخوانی است، اظهار کرد: با توجه به آسیب نوجوانان و جوانان در برابر تهاجم 

فرهنگی در چنین موقعیتی مسئولیت دستگاه های فرهنگی بیش از گذشته احساس می شود.
وی با تأکید بر اینکه جامعه امروز نیاز بیشتر به پالایش های دینی و فرهنگی دارد، اظهار کرد: آسیب 
اصلی جوانان فاصله گرفتن از موضوعات دینی و فرهنگی است و هرچند این فاصله ریشه ای نیست و 

اصالت مردم، اصالت شیعی است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در بخش دیگر سخنان خود با اشاره به تأکید دولت مردمی 
که توجه به روستاها است، عنوان کرد: هشتمین دوره جشنواره روستاها و عشایر با دوره های گذشته این 
تفاوت را داشت که جشنواره برای اولین بار در ده روستای برگزیده کشوری برگزار شد و امسال نیز به حول 
قوه الهی با تمرکز و جامعیت بیشتر و مشارکت دستگاه های فرهنگی استان، جشنواره نهم در روستای 

برگزیده ساریه اجرا می شود.
یادآوری می شود روستای ساریه از توابع بخش مرکزی شهرستان دشت آزادگان است.

مدیرکل فرهنگ وارشاد اسلامی خوزستان:
»ساریه« دشت آزادگان روستای دوستدار کتاب شد


